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Abstract (en)
[origin: WO2018114500A1] Method for producing a one-piece timepiece dial assembly (10) made from light alloy, comprising: - producing, in a first
assembled state, a dial (1) comprising a flange (2) the material of which is a first light alloy, comprising, opposite the first side of a display area (3)
visible to a user, at least one attachment foot (4) of the dial (1), this flange (2) comprising at least one receiving area (5) matching an end area (6)
of at least one foot (4) which is a weldable foot (40) that can be welded or brazed with this flange (2) at the interface between the receiving area (5)
and the end area (6), and the material of which is said first light alloy or even a second light alloy that can be welded or brazed with this first light
alloy; and - irreversibly assembling, by welding or brazing, at least one weldable foot (40) with the flange (2).

Abstract (fr)
Procédé de fabrication d'un ensemble cadran (10) monobloc d'horlogerie en alliage léger, consistant à : - réaliser, dans un premier état assemblé,
un cadran (1) comportant un flasque (2) dont le matériau est un premier alliage léger, comportant à l'opposé au premier côté d'une zone d'affichage
(3) visible par un utilisateur, au moins un pied (4) de fixation du cadran (1), ce flasque (2) comportant au moins une zone de réception (5)
complémentaire à une zone d'extrémité (6) d'au moins un pied (4) lequel est un pied soudable (40) soudable ou brasable avec ce flasque (2) au
niveau de l'interface entre la zone de réception (5) et la zone d'extrémité (6), et dont le matériau est ce premier alliage léger ou bien un deuxième
alliage léger soudable ou brasable avec ce premier alliage léger ; - assembler de façon irréversible par soudage ou brasage au moins un pied
soudable (40) au flasque (2).
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